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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE 
LA FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 24 DE GENER DE 2008. 
 
A Bellaterra, a les 10:30 hores del dia 24 de gener de 2008, es reuneix la Junta 
Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Sr. 
Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents 
membres de la Junta: 
 
Àlvaro Campos, Gregorio 
Armario García, Antonio 
Arús Caraltó, Carles 
Barbadilla Prados, Antonio 
Barbé Garcia, Jordi 
Caballín Fernández, Rosa 
Cuevas Ruíz, Francisco José 
Farrés Vicen, Jaume 
Gaju Ricart, Núria 
García del Pino, Fernando 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Llagostera Casas, Montserrat 
Guasp Balaguer, Gregori (p.a. Lluís 
Alsedà) 

Martí Roca, Esther 
Martínez Ramírez, Paz 
Navarro Garcia, Maite 
Parés Casasampera, Xavier 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Pérez Pons, Josep Antoni 
Plana Coll, Maria 
Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria del Carme 
Velázquez Henar, M. Antònia  
Vendrell Roca, Josep 
Virgili Moya, Albert 
Xamena López, Noel 
 

 
Excusen la seva assistència: Joan Blanco, Jordina Belmonte, Alba Llibre, Francisco 
Lloret, Victòria Nogués i Jordi Surralès. 
 
S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències amb l’ordre del dia següent: 
 
1.  Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2.  Informe de l’equip deganal. 
3.  Aprovació de la composició de les subcomissions de Plans d’Estudis. 
4.  Revisió del calendari d’implementació del nou grau de Biologia.  
5.  Creació d’un grup de treball de relació amb l’ensenyament de secundària.  
6.  Afers acadèmics.  
7.  Afers de tràmit.  
8.  Torn obert de paraules. 
 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
 
 
2.- Informació de l’equip deganal 
 
Informe del Degà: 
Sobre el tema dels Plans d’estudis, el Degà informa de la visita del Director General 
d’Universitats de la Generalitat a la UAB. En una primera lectura, no va posar 
objeccions al mapa global de titulacions de la UAB en el que es troben contemplades les 
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nostres.  Al voltants de Pasqua hi pot haver el dictamen definitiu de la Generalitat al 
respecte. 
 
Elaboració i aprovació per Comissió Pla d’Estudis. El Degà exposa, mitjantçant un PPT, 
els trets generals del document: Guia del procés a  nivell de Facultat. Aquest document 
va ser aprovat, per unanimitat, pels caps de les subcomissions i coordinadors de les 
titulacions.  
 
El Degà insisteix en la doble comptabilitat en la valoració dels crèdits ECTS, pel que fa 
als alumnes i quan s’apliqui als professors. Així mateix recorda que hi ha hagut una 
pèrdua important en el potencial docent a nivell d’ajudants. 
 
El Degà passa a informar dels punts rellevants de la reunió amb la Vice-Rectora 
d’Ordenació Acadèmica, Dolors Riba. 
 
Igualment, recorda la propera reunió amb OPQD de tots els components de les diferents 
Subcomissions el dia 1 de Febrer a les 10.00 hores. 
 
S’obra un torn de paraules: 
 
La prof. M. Carmen Santa-Cruz demana més informació sobre el tema de les Pràctiques 
en empreses. 
 
El prof. Antonio Armario demana informació sobre la coordinació de les tasques no 
presencials i la implicació de les tasques presencials/no presencials i la funció del 
professorat. També sobre les matèries bàsiques.  
 
La prof. Dolores Jaraquemada intenta aclarir el tema de la dedicació del professorat i 
dels alumnes. La no presencialitat dels alumnes ha de contar-se en l’horari normal (8-9 
hores = presencial + no presencial) a més a més les hores que es vulgui treballar a casa. 
 
El prof. F. García del Pino fa uns comentaris sobre el baix nombre de crèdits en els 
treballs de pràctiques en empreses i els treballs de fi de grau. 
 
La prof. M. Rosa Caballín, pregunta sobre les possibilitats de les sortides a d’altres 
universitats. 
 
La prof. Montserrat Llagostera demana que s’enviï als coordinadors de les 
subcomissions, les transparències que ha psssat el Degà. També demana informació 
sobre l’enfoc que es té que donar i sobre la programació que s’ha de fer de les 
assignatures. 
 
La prof. M. Carmen Santa-Cruz, demana que hi hagi molta cura amb el tema del cost 
zero. Demana que hi hagi una normativa sobre la dedicació del professorat. També 
comenta finalment, que aquests plans d’estudi tindran molt poca optativitat.  
 
El Degà insisteix que s’ha demanat de manera reiterativa al Rectorat que es manifesti 
sobre el tema de la valoració en la dedicació del professorat. Comentà que s’ha demanat 
la eliminació de la 2a convocatòria i la semestralització de la matrícula.   
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El prof. Gregori Guasp, de Matemàtiques, fa uns comentaris sobre com han anat fent el 
seu pla d’estudis. 
 
El prof. Carles Arús comenta el tema de les tasques que poden fer els estudiants, tant 
pel que fa al nombre d’hores i la seva distribució.  
 
El Degà informa sobre els nous estudis de Medicina, que es faran conjuntament entre la  
Universitat Pompeu Fabra i la UAB, així com de la futura titulació de Ciència i Salut 
Animal, que es farà a Lleida. 
 
Sobre el tema del Màster per Professors de Secundaria, que té que substituir el CAP, 
estava prevista la implementació pel curs 2008-2009. Desprès de consultar amb els 
directors de Departament i davant la suposada immediatesa, es va acceptar que des de la 
Facultat s’enviés un representant (la prof. Rosa Carrió) per formar part de la Comissió 
d’Universitat, per començar a preparar aquest Màster de capacitació professional. Fa 
uns deu dies, en una reunió de les Universitats i la Generalitat, degut a una falta d’acord, 
s’ha ajornat pel 2009-2010 la seva implementació. 
 
Sobre el tema d’Economia,  el Degà informa que s’ha aprovat el pressupost de la UAB 
pel Consell de Govern, amb un increment d’acord amb l’IPC. Que les Universitats 
rebran el mateix, excepte la partida de 50 milions d’euros (això representa uns 8 milions 
menys per la UAB). 
 
Respecte la Gestió Acadèmica, el Degà informa que, desprès de l’entrevista amb el 
Vice-Gerent de Recursos Humans sobre el tema de les places de plantilla, s’ha 
desbloquejat. 
  
Sobre el tema d’espais i petites adequacions,  el Degà informa que segons la visita de 
seguiment realitzada ahir, les obres de l‘espigó C2-parell van segons el pla previst. Pel 
que fa a les obres (dues plantes més) a l’espina C5-senar,  el concurs està a punt de 
sortir. En breu rebrem els planells provisionals inicials. També la possible ocupació dels 
nous espais al setembre. 
 
També informa que a partir de les 17:30 hores hi haurà un vigilant a la Consergeria Sud. 
 
Igualment comenta que es realitzarà una reunió de la comissió de seguiment de l’edifici 
a principis  de Febrer. 
 
També, i a petició de Gestió Acadèmica, es fa un prec per tal que les Unitats triïn una 
persona que faci de coordinadora de Practiques en Empreses, independentment dels 
tutors de les pràctiques, per tal de reduir el nombre d’actes. 
 
Finalment, que ha sortit convocatòria de la Generalitat per presentar projectes de millora 
de la qualitat docent. El Degà demana que es demanin el major nombre de projectes 
(termini 18 de febrer). 
 
S’obre un torn de preguntes: 
 
La prof. Maria Plana demana per què el vigilant de la consergeria sud està amb la llum 
apagada, 
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3.-  Aprovació de la composició de les subcomissions de Plans d’Estudis 
 
Aquest tema s’ha anat endarrerint ja que fins ahir no es va poder tancar la composició 
de la subcomissió de Biomedicina.  
 
Aquesta subcomissió de Biomedicina no té encara noms, únicament “fonts d’orígen” 
dels integrants. El Coordinador de Biomedicina, per tal de mantenir la paritat, tindrà 
veu, però no vot. 
 
S’ha inclòs, en les subcomissions, un estudiant de 2n cicle o de Postgrau, tal com s’ha 
demanat des del Rectorat. 
 
El prof. Carles Arús pregunta si els membres de les subcomissions representen realment 
als Departaments. 
 
El Degà respon que hi ha una imprecisió en el redactat del document, no són 
representants de Departaments. 
 
La prof. M. Carmen Santa-Cruz pregunta si l’estudiant de la subcomissió de 
Biomedicina tindrà vot, ja que això trencaria la paritat. 
 
El prof. Xavier Parés demana informació sobre calendari d’aquest pla d’estudis. Es 
planteja si cal o si és bona estratègia  implementar tant ràpidament els plans, degut a la 
profunditat i complexitat del canvi. 
 
El Degà informa que si les subcomissions no finalitzen en el termini previst es pot 
aplaçar la implementació de les titulacions. Que no es tracta de finalitzar com sigui, si 
no de finalitzar-lo bé. 
 
El prof. Josep Vendrell recorda que es va optar per anar en la primera tongada, a l’igual 
que d’altres titulacions del nostre entorn. Recorda que cal tenir en compte els terminis 
que necessita la Generalitat i el Ministeri per analitzar la documentació rebuda. 
 
S’aprova la composició de les subcomissions de Plans d’Estudi, per assentiment. 
 
El Degà informa de la importància de contar amb el Gestor Acadèmic per ajudar a 
l’elaboració dels nous Plans d’estudi i que estarà a disposició de les diferents 
subcomissions,  per tal d’aclarir aspectes més relacionats amb la regulació acadèmica. 
 
 
4.-  Revisió del calendari d’implementació del nou grau de Biologia  
 
El nou Coordinador de Biologia, el prof. Noel Xamena exposa les raons que considera 
que aconsellen avançar els terminis previstos, per poder seguir el mateix calendari que 
els altres Graus i proposa que s’anomenin els membres de la subcomissió. 
 
Els prof. A. Armario i M.C. Santa-Cruz es manifesten d’acord amb aquesta proposta. 
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S’aprova per assentiment que s’avanci el calendari i que el Coordinador pugui crear 
aquesta subcomissió. Al respecte, el Coordinador informa que la seva intenció era 
posar-se en contacte amb els dotze coordinadors d’Unitat per tal que a la subcomissió hi 
estiguin totes representades.  
 
 
5.-  Creació d’un grup de treball de relació amb l’ensenyament de secundària. 
 
El  Degà comenta el document que s’ha fet arribar als membres de la Junta Permanent. 
La proposta és que, de forma genèrica, hi puguin participar tots els professors 
interessats, amb representants de totes les Unitats. 
 
El termini per formar part d’aquesta subcomissió finalitza el 22 de febrer. 
 
S’aprova la creació d’aquest grup de treball, per assentiment. 
 
 
6. -  Afers acadèmics 
 
No hi ha temes a tractar 
 
 
7.-  Afers de tràmit 
 
S’informa de la proposta dels tribunals de proves d’aptitud i dels tribunals per a 
exàmens extraordinaris. 
  
Per aquestes proves de Conjunt o d’Aptitud s’aplicarà el següent tribunal: 

Tribunal proves de Conjunt Biologia 
President:  Dr. Joan M. Roure Botànica 
Secretari:  Dr. Javier Retana  Ecologia 
Vocals:  Dr. Josep Allué  Fisiologia Vegetal 

   Dra. Núria Gajú  Microbiologia 
   Dr. Jacint Ventura Zoologia 
   Dr. Albert Virgili Moya Química Orgànica 
 
Sobre els exàmens per convocatòries especials, s’informa dels quatre tribunals previstos 
(Citologia-Histologia, Fisiologia Animal, Genètica i Matemàtiques) i que en aquests 
tribunals no hi pot figurar el professor que fa la docència en aquest curs. 
 
 
8.-  Torn obert de paraules 
 
El prof. Antònio Armario demana quan estarà en funcionament l’entrada amb les 
targetes personalitzades als pàrkings. També sobre la falta de regulació de la calefacció 
que fa que, especialment a les aules, sovint la temperatura és excessiva i això representa 
una despesa increïble. 
 
L’Adm. de Centre, Esther Martí, comentà que és un sistema centralitzat, la Facultat no 
hi pot intervenir. En teoria hi ha un control per part del personal encarregat. 
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El prof. Antònio Armario demana un organigrama dels responsables dels diferents 
aspectes del funcionament de la Universitat. 
 
El Degà exposa que es pot demanar a Sílvia Piqueras que faciliti la visualització de 
l’organigrama de funcionament. 
 
La prof. Montserrat Llagostera abunda en la petició del prof. Armario. Es podria 
demanar a quines persones exposar les queixes. Que el més pràctic seria que les queixes 
es facin directament a una única persona i que aquesta ho transmeti als responsables 
pertinents. 
 
El Degà demana que es diferenciï, que quan siguin temes de gestió de l’edifici es 
canalitzin a través de l’Esther Martí i que quan no, es busqui al responsable pertinent.  
 
El prof. Noel Xamena demana que es millori el sistema de suport a l’equipament 
audiovisual. Remarca la necessitat de disposar d’una clau mestra i que els ordinadors es 
mantinguin oberts, per tal d’estalviar temps. 
  
El prof. Antonio Barbadilla es manifesta en el mateix sentit i en el tema de la 
il·luminació a les aules, els interruptors estan lluny del professor. 
 
La prof. M. del Carmen Santa-Cruz es manifesta, igualment, en el mateix sentit sobre 
els mateixos temes. 
 
La Cap del SID, Carme Pechoabierto, respon, en referència al tema dels ordinadors, que 
aquests i els projectors no aguantarien si es mantinguessin tot el temps oberts. 
 
El prof. Josep Vendrell demana que, encara que no estem en una situació òptima,  
recordem com estàvem fa uns vint-i-quatre mesos. Considera que estem en la millor 
situació del nostre entorn. 
  
La prof. Monserrat Llagostera recorda que el Consell de Govern ha aprovat uns diners 
per a inversió de cara a l’adaptació a Bologna. 
 
La prof. M. del Carmen Santa-Cruz demana informació sobre el funcionament dels 
ordinadors de les aules i la seva lentitud de funcionament. 
 
La Cap del SID, Carme Pechoabierto, informa de com funciona el sistema. 
 
Els assistents no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a 12:43 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 24 de gener de dos mil vuit. 
 
 
Vist i plau:       
Degà       Secretari 


